
REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE BJE 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato: 24.10.2024 kl. 16.00-18.00                    

Forældrerepræsentanter: Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Christina Charlotte Stuhr, 

Tine Bugge Lund, Kathrine Bruun Søegaard, Dan Stenholt Isaksen, Line Flarup 

Mortensen  

Suppleant: Natascha Heimann 

Medarbejderrepræsentanter: Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Elevrepræsentanter: 

Skoleledelse: Marlene Ankjær 

Afbud: Line 

Dagsorden:  

Pkt. 1:  

Velkommen, rammesætning, godkendelse af dagsorden samt referat fra september måned.  

Referat: Referat godkendt. Dagsorden for d.d. godkendt. 

Pkt. 2:  

Skole og Forældres arbejde med skolebestyrelsen 

At vi sammen kvalificerer vores arbejde i skolebestyrelsen. 

Alle gennemgår modul 3 + 4 som e-learning, inden mødet:  

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/online-introkursus-til-arbejdet-i-skolebestyrelsen 

Fælles gruppedrøftelser og opsamling. 

Referat: Punktet udgår denne gang, da de fleste fra bestyrelsen ikke kunne tilgå siden. 

Formandskabet undersøger inden næste gang, hvorfor vi ikke kan det. 

Pkt. 3:  

Orientering om økonomi/budget. 

Bestyrelsen holdes løbende orienteret. 

Budgetaftalen blev vedtaget den 10. oktober. 

Referat:  

Kommunens budgetforslag er blevet vedtaget. 

Marlene orienterer. 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/online-introkursus-til-arbejdet-i-skolebestyrelsen


Det er endnu ikke muligt at sige noget om, hvordan det kommer til at blive udmøntet lokalt 

her på Bjerregrav Skole. 

Marlene gennemgår, hvordan skolens økonomi pt hænger sammen. Marlene gennemgår alle 

de områder, hvor vi kan være stolte af Bjerregrav Skole. 

Spørgsmål stilles om SFO-2. Der er endnu ikke nogen afgørelser på dette område. Vi 

overvejer, om det kunne være en mulighed at søge dispensation for 4. klasses elever. 

Pkt. 4:  

Nyt fra skolen 

Bestyrelsen orienteres om skolens drift, elevrådet, nyt personale, lærernes dag, 

motionsdagen mv. 

Referat:   

Positive fortællinger om skolens seneste motionsdag. 

Bestyrelsen sendte boller og marmelade til Lærernes dag. Det varmede. Dog er der tanker 

om, hvorfor det er skolebestyrelsen, der skal trække udgifterne til den type dage. De arbejder 

jo frivilligt. Der er enighed om, at det ikke skal være bestyrelsens udgift. Der er forslag om, at 

de midler kan findes fra de forskellige klassers forældreråd eller i skolens budget. Samtale om, 

hvordan taknemmeligheden kan vises. Emnet tages op på et møde til august, i god tid inden 

dagen næste år. 

Sidste nyt fra seneste elevrådsmøde. 

DP orienterer om skolens mellemforms tilbud og elevernes opfattelse af det. Bilag deles 

rundt, som lægges på hjemmesiden. 

Pkt. 5:  

Skærmsund barndom  

Opstart på udarbejdelse af skolens nye skærmpolitik. 

Hvordan skal processen være samt hvem og hvordan skal andre inddrages? 

Referat:  

Diverse kommentarer og tanker om arbejdsgruppens udspil til en skærmpolitik. 

Der er intention om at afholde et fyraftensmøde i januar, hvor alle forældre inviteres til at 

være med til at kvalificere skolens skærmpolitik. 

Pkt. 6: 

Evt. 

Punkter til næste møde 

At vi sammen kvalificerer næste møde. 

Korte meddelelser eller punkter til kommende møde? 

Referat: 



Marlene har en forespørgsel fra elever om privat salg af 3D printede ting. Samtale i 

skolebestyrelsen om mulighederne.  

Forslag om, at temaet om skolefesten tages op tidligere på skoleåret. Tema til næste møde. 

Emnet om skærmpolitik tages også op næste gang. 

Pkt. 7 

Kommunikation 

Klarhed omkring kommunikation 

Hvem/hvad skal kommunikeres ud fra mødet? 

Referat:  

Information om mellemform sendes ud på Aula og lægges på skolens hjemmeside. 

Hilsen fra og billede af ny medarbejder ønskes. 

Kommunikation ud ang. juleklippedag snart. 

Bestyrelsen skriver en teaser ud angående arbejdet med skærmpolitikken. 

Pkt. 8 

Gennemgang af referat 

Referat:  

Referat godkendt. 

Tak for denne gang!  
 


